
Raad 21 september 2023 

Vaststelling bestemmingsplan Pasgeld-West 

Voorzitter,  

Voor ons ligt het bestemmingsplan Pasgeld-West waar we vanavond een besluit over zullen moeten 

nemen. 

De fractie van de PvdA dank eenieder die op welke wijze dan ook aan het proces heeft meegedacht, 

meegewerkt waardoor dit voorliggende voorstel tot stand komen is.  

Voorzitter, ook binnen de PvdA, onze leden, onze achterban is er veel gesproken over Pasgeld. En dat 

was niet altijd makkelijk. Door onze deelname aan deze coalitie hebben we een heroverweging 

moeten maken ten opzichte van ons eerdere standpunt over Pasgeld. Met deelname aan deze coalitie 

kunnen wij actief meedenken over de uitgangspunten tot een zo natuur inclusieve mogelijke 

ontwikkeling van dit gebied. En zie hier het voorliggende resultaat met aanvullingen in de vorm van 

moties en amendementen. 

Voor de PvdA-fractie is het belangrijk dat de uitgangspunten voor de ontwikkeling van Pastgeld-West 

maar ook voor Pasgeld-Oost gewaarborgd worden en blijven. 

Er zal natuurinclusief en klimaatadaptief gebouwd moeten worden door de ontwikkelaar om onze 

ambities voor deze wijk te waarborgen. 

Het amendement hierover steunen wij van harte! 

Voorzitter ook de visie verwoord door en in het Tauw rapport steunen wij van harte.  

Daarbij is het van groot belang dat de ecologische structuur en de biodiversiteit goed tot recht komen 

en versterkt zullen worden door de Bosloper en Parkloper want dat zullen belangrijke elementen voor 

het geheel zijn. De uitleg en de eerder beantwoording van vragen hierover hebben ons veel duidelijk 

gemaakt hoe de ontwikkeling van Pasgeld West vorm gaat krijgen.  

Ook na het realiseren van deze wijk zullen we de kwaliteit van het gebied moeten kunnen blijven 

waarborgen. Hoe ziet het college dit?  Draagt U hier zorg voor, blijft het groen blauwe karakter 

gewaarborgd ook in de toekomst. 

Om dit te bereiken zijn wij medeondertekenaar van de motie “Realiseer Bos- en Parklopers in 

Pastgeld West”  

Voorzitter, ook wij vinden bereikbaarheid van deze wijk zeer belangrijk. Wij hebben daarom 

meegetekend met het amendement waar dit een onderdeel van is. Goed OV, minder parkeerdruk, 

minder verstening! Blijft de wethouder zich daarvoor sterk maken! De strekking van de woorden van 

de heer Van Enk zojuist uitgesproken begrijpen wij heel goed maar onhaalbaar. 

Voorzitter zojuist heeft mw. Jansen Vergeer ingesproken en bracht een aantal punten aan de orde, 

zou u een reactie kunnen geven op de haar aangedragen punten zoals de toekomstige voorzieningen 

in de wijk.  

Voorzitter wij zijn benieuwd naar uw reactie en laten het hierbij in 1e termijn. 

 

 


